
بعضی رجال دچار حواشی شده اند
اردیبهشت 13, 1393

 

 

نماینده مردم عباس آباد، تنکابن و رامسر در مجلس شوراي اسلامي  در
مراسم افتتاح كتابخانه و سالن همايشهاي شهر داري كلارآباد با بیان
اینکه بعضي رجال ما هم دچار حواشي شده اند و نمي گذارند كارها رو
به جلو برود گفت: در حاليكه امروز استان مازندران با اين همه
ظرفيت ها همچنان عقب مانده است و تعداد زيادي از جوانان فارغ

التحصيل ما هنوز بيكارند

شمس الله شريعت نژاد  خواستار توجه جدي همه مسئولان براي ايجاد
اشتغال و توسعه مازندران شد و با انتقاد شديد از تخريب مسئولان
توسط تعدادي از افراد،  استاندار مازندران را مديري جهادي و
پرتلاش خواند و گفت : مديريت جهادي در رفتار و منش استاندار

مازندران نمايان است.
وي تاكيد كرد: دكتر فلاح انگيزه بسيار بالايي براي خدمت دارد و
فرصت خدمت را غنيمت شمرده و با اين روحيه جهادي مطمئنا مشكلات

استان بر طرف خواهد شد.
شريعت نژاد تصريح نمود: با سخنراني و خوب سخن گفتن مشكل مردم حل
نمي شود افرادي بودند خوب سخن مي گفتند ولي مشكلات مردم همچنان
باقي است ولي استاندار مازندران با روحيه جهادي و با روش و منش
جهادي عزم خود را براي خدمت به مردم جزم كرده و عملياتي وارد كار

شده است.
وي افزود : در استان مازندران تا كسي بخواهد كار مثبت انجام دهد
برايش حاشيه درست مي كنند يك عده افراد نمي توانند بالاتر از خود
را ببينند و متاسفانه دو به هم زني ، زيرپا خالي كردن و مسئولين

را خراب كردن در مازندران عادي شده است.
نماینده مردم عباس آباد، تنکابن و رامسر پيشنهاد داد تا براي
توسعه شهرها صندوق توسعه شهري ايجاد گردد و افزود: بايد با اطلاع
رساني مناسب اعتماد مردم را جلب كرد و سرمايه گذاران را شناسايي

و زمينه مشاركت آنان را در توسعه استان فراهم نمود.
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جایگـاه معنـوی معلمـان را پـاس
داریم

اردیبهشت 13, 1393

به مناسبت فرا رسيدن هفته بزرگداشت مقام معلم پيامي از سوي آيت
الله طبرسي نماينده ولي فقيه در مازندران ، دكتر فلاح استاندار

مازندران و دكتر مقيمي دبير مجمع نمايندگان مازندران صادر شد
متن كامل اين پيام بدين شرح است :

غرورانگیز و زیباست که با دمیدن نسیم اردیبهشت، ماه عطرافشانی
شکوفه ها و جلوه گری گل های رنگارنگ و در سالروز شهادت معلم
بزرگ، اندیشمند و فرهیخته، شهید مرتضی مطهری، مجلس ها  می آراییم

تا جایگاه معنوی معلمان را پاس داریم.
این آیین ماندگار و رسم نیکو، عظمت و پایداری هویت فرهنگی را
استمرار می بخشد. کسی نیست که از نعمت آسمانی و زحمات بی دریغ
معلم بهره نبرده باشد؛ از این رو شایسته است تا همگان در این
ایام کمر همت بندند و آن گونه که درخور اين پيام آوران آگاهي و

تلاشگران خط مقدم جبهه فرهنگی جامعه است، تقدیر به عمل آورند.
بدون تردید معلمان، پيامبرگونه رسالت خطير هدايت و روشنگري و
نجات انسان ها از دام ظلمت، جهالت، شقاوت و ضلالت را بر عهده
دارند و میراث داران سلسله معظم پیامبرانند که از گنجینه مهر
خود، نعمت بی نظیر آگاهی و بصیرت را به بشر ارزانی می دارند و با
بشارت های روح نواز معجزه جاوید پیامبر رحمت و عطوفت به پرورش

نسل آینده همت می گمارند.
همگام با دولت تدبیر و امید، معلمان نیز به عنوان رکن اصلی تحول
بنیادین با اخلاق گرایی، تربیت دینی، عقلانیت، تدبیر و اعتدال برای
تقویت هویت ایرانی- اسلامی می کوشند و با مساعدت همه جانبه و 
نظام مند تمامی نهادها در جهت اعتلای نام و جایگاه آموزش و پرورش
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گام برمی دارند. امید داریم در سایه تدبیر برنامه ریزان و مدیران
و با رعایت شایسته سالاری و پرهیز از ملاحظات جناحی، افزایش
اثربخشی نهاد مقدس آموزش و پرورش را با بهره گیری از همه ظرفیت

ها شاهد باشیم.
با  گرامیداشت ياد و خاطره استاد شهيد علامه مرتضي مطهري و 300
معلم شهيد مازندران در سالی که از سوي مقام معظم رهبری به نام «
اقتصاد و فرهنگ با عزم ملی و مدیریت جهادی» مزین گردیده، این روز
بسیار بزرگ را به معلمان ،مدیران و مربیان گرانقدر تبریک عرض می
نماییم و عزم، پایداری و تلاش صادقانه آنان را ارج می نهیم، توفیق
روز افزون همه این عزیزان را از درگاه احدیت در ظلّ توجهّات حضرت

ولی عصر (عج) آرزو می کنیم.

تلــف شــدن یــک قلاده پلنــگ در
گلستان

اردیبهشت 13, 1393
جواد سلیاری امروز در گفتوگو با خبرنگار فارس در گرگان اظهار
داشت: یگان حفاظت محیط زیست پارک ملی گلستان در حین گشتزنی در
جاده آسیایی شاهد برخورد یک تریلی با یک قلاده پلنگ ماده شدند.

وی تصریح کرد: این اتفاق 12 اردیبهشت ساعت 22 و 30 دقیقه در جاده
آسیایی روبروی راه رنگی منطقه آدام چاغران روی داده است.

رئیس پارک ملی گلستان بیان داشت: راننده تریلی توسط مأموران
حفاظت محیط زیست پارک ملی گلستان دستگیر شده و تحویل مقامات

قضایی خواهد شد.
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فرمانـدار رامسـر مـدیر کـل بـه
عنـوان مـدیریت بحـران مازنـدران

منصوب شد
اردیبهشت 13, 1393

 

رستم زرودي كه پيش از اين در سمت فرماندار رامسر فعاليت مي نمود،
با حكم  استاندار مازندران به  عنوان مدير كل مديريت بحران استان

معرفی شد.
 متن كامل اين حكم به شرح زير است:

 

جناب آقاي  رستم  زرودي

 سلام عليكم

 به موجب اين حكم به عنوان ((  مدير كل مديريت بحران استان  ))
رديف سازماني شماره  46 – 27   منصوب  مي شويد  .

اميد  است  با  اتكال   به  خداوند  متعال  و  رعايت كامل  و
دقيق  قوانين  و مقررات و بهره گيري از ظرفيتها و پتانسيلها  در
انجام وظايف  محوله  و  تحقق  اهداف  و آرمانهاي نظام مقدس
جمهوري اسلامي ايران و پيروي از منويات رهبر معظم انقلاب اسلامي (مد
ظله العالي) و سياستهاي دولت  تدبير  و  اميد  ،  در خدمت به

مردم  موفق  و مؤيد  و  منصور  باشيد./  ربيع فلاح جلودار

6هـزار سـند مبنـی بـر مـالکیت
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ایـران بـر جـزایر سـه گـانه جـود
دارد

اردیبهشت 13, 1393

مشاور رئیس دانشگاه پیامنور کشوردر آیین تجلیل از استادان
دانشگاه پیامنور مازندران با بیان اینکه موضوع جزایر سهگانه در
تاریخ کشور ما بسیار روشن و مشخص است، ادامه داد: آنچه درباره
اتفاقات جزایر سهگانه در خاورمیانه مواجه هستیم بحث حقوقی نیست و
اگر چه ادعاهای حقوقی مطرح میشود اما 6 هزار سند محکمه پسند
بینالمللی درباره مالکیت و تعلق این جزایر به جمهوری اسلامی به

ثبت رسیده است.

عسگر جلالیان ظهر امروز در در سالن اجتماعات باشگاه برق استان،
اظهار داشت: روز خلیج فارس، روز بسیار با اهمیتی است.

مشاور ریاست دانشگاه پیامنور کشور با اشاره به اینکه این اسناد،
تعلق جزایر سهگانه به ایران را روشنو شفاف مطرح میکند، افزود: در
سال 1887 نقشههای جامعی از کشورهای خاورمیانه تدوین شد که
انگلیسیها متولی آن بودند و در آن نقشه به صراحت، این موضوع مشخص
شد و ملکه وقت انگلیس، آن نقشه را برای شاه وقت ایران که

ناصرالدینشاه بود ابلاغ و ارسال کرد.

وی متذکر شد: غیر از این سند، چهار سند منطقهای تهدید حدود هم
درباره مالکیت ایران بر جزایر سهگانه داریم.

عضو هیئت رئیسه دانشگاه پیامنور کشور در بخش دیگری از سخنان خود
با گرامیداشت روز معلم، افزود: دنیای امروز مولفههای خود را برای
قدرتمند بودن، دارد و دانش و تکنولوژی برتر از مولفههای قدرت در

دنیای امروز است.

جلالیان با اشاره به اینکه خاستگاه علم و تکنولوژی در دانشگاهها و
مراکز علمی و آموزشی است، خاطر نشان کرد: کشورهایی که میخواهند
در عصر امروز، ابراز وجود کنند راهی جز سرمایهگذاری در دانشگاه

ندارند.
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این مسئول با بیان اینکه هزینه کردن در حوزه علم و دانش، پسانداز
و سرمایهگذاری است، ادامه داد: اگر امروز آمریکاییها پای میز
مذاکره میآیند به دلیل دستیابی ما به دانش و تکنولوژی هستهای است

و این مسئله چانهزنی ما در عرصه بینالملل را افزایش داده است.

رودخانه تجن ساری احیا می شود
اردیبهشت 13, 1393

شهردار ساری از احیای رودخانه تجن ساری خبر داد و افزود: احیا
رودخانه تجن برای تفریح شهروندان ساروی تا تابستان امسال انجام

میشود.

مهدی عبوری در آیین تجلیل از کارگران شهرداری مرکز استان که در
باشگاه فرهنگیان برگزار شد، با اشاره به اینکه در تولید کارگران
در خط مقدم قرار دارند، اظهار داشت: در شهرداری خدمات شهری در خط

مقدم است.

وی حوزه فعالیت کارگران در شهرداری را مربوط به رفت و روب شهری
ندانست و افزود: برخی از مناسب اداری در اختیار کارگران قرار

دارد.

شهردار ساری به تکریم جایگاه کارگران تاکید کرد و ادامه داد:
اختصاص یک روز به کارگر شاید تشویق و تعظیم به همراه داشته باشد

اما هر روز به این قشر زحمتکش تعلق دارد.

عبوری با اشاره به اینکه خدماترسانی مطلوب از سوی کارگران فضای
احترام به حقوق شهروندان را ایجاد میکند، افزود: کارگران شهرداری
که در سطح شهر خدماترسانی میکنند سفیران شهرداری در بخشهای مختلف

محسوب میشوند.

وی ادامه داد: تمام کاستی و مشکلات شهری از طریق شما به شهرداری
قابل انتقال است.
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شهردار ساری، پیگیری حقوق کارگران از  وظایف شورای کارگری در
شهرداری دانست و گفت: شورای کارگری پناهگاه امن کارگران محسوب

میشود.

وی با اشاره به اینکه کارهای بزرگی که در سطح شهر ساری انجام
میشود با همت شما کارگران محقق میشود، اظهار داشت: اینکه در سطح
شهر اقدامات بزرگ عمرانی و رفاهی انجام میشود نشان از همدلی و

تعامل بین کارگران و مسئولان امور شهری است.

عبوری احداث نیروگاه زبالهسوز، ایجاد میانگذر، کنارگذر، تعریض
معابر، احداث تقاطعهای غیر همسطح و توجه به زیباسازی شهر را از
پروژههای عمرانی و اقدامات شهرداری برای رفاه شهروندان دانست و
خاطرنشان کرد: فاز دوم پل ذغالچال، تقاطع غیر همسطح داراب و میان
گذر شمالی در شهبند از پروژههایی است که تا پایان سال به

بهرهبرداری میرسد.

وی تضارب آرا را سبب اتخاذ تصمیمات درست در امور شهری عنوان کرد
و ادامه داد: خوشحالیم که سطح مطالبات شهروندان افزایش یافت،

دیگر به دنبال ایجاد جدول و آسفالت نیستند.

شهردار مرکز مازندران ایجاد پارکهای متعدد در محلات را گام دیگری
برای رفاه شهروندان عنوان وبیان کرد: بهزودی شهربازی صفرآباد با
اعتبار پیشبینی شده 10 میلیارد تومان در مرکز مازندران احداث

میشود.

عبوری ساماندهی ساحل فرحآباد را اقدام دیگر شهرداری ساری در
تصمیمات شورایی دانست و ادامه داد: چندین سال ساحل فرحآباد بدون
صاحب رها شده بود و در حال حاضر شاهد اقدامات خوب رفاهی در این

فضای تفریحی و توریستی هستیم.

وی ساری را پایتخت بهار نارنج اعلام کرد و گفت: تمام شهرهای
مازندران شهر بهار نارنج محسوب میشوند.

عبوری بر کاشت نهال نارنج در سطح شهر ساری تاکید کرد و ادامه
داد: چرا در توسعه فضای سبز گونههای کویری مورد توجه قرار

میگیرد، سازمان متولی در این حوزه کم توجهی میکند.

وی از برپایی جشنواره بهار نارنج در 20 اردیبهشت خبر داد و گفت:
صیانت از درخت نارنج وظیفه همه است.



شهردار ساری حمایت خود را از کارگران شهرداری مستمر دانست و
یادآور شد: بهزودی کارگران بخش رفت و روب به مشهد مقدس اعزام

میشوند.

وی با تاکید براینکه قراردادهای کارگران شرکتی فعال در شهرداری
ساری باید براساس قانون انجام شود، تصریح کرد: بیمه مکمل، اضافه
کاری و ارائه مزایای ویژه کارگران از سوی شهرداری ساری پیگیری

میشود.

به گزارش فارس، کارگران نمونه شهرداری ساری در حوزههای مختلف
تجلیل شدند.

سپرده بلندمدت بانکی حذف شد ؛
اجـرای نرخهـای جدیـد سـود از ۱۳

اردیبهشت
اردیبهشت 13, 1393

رئیس شورای همانگی بانکهای دولتی از نقش موسسات متخلف در تلاطمات
دیگر بازارها مانند ارز و مسکن خبر داد و گفت: بانکها به تفاهم
رسیدند که از این پس سپرده بالای یک سال پذیرفته نشود و سود ۲۲

درصد برای این نوع سپردهها تعیین شود.
فارس نوشت: عبدالناصر همتی در گفتوگوی ویژه خبری با اشاره به
مسابقهای که در پرداخت سود بانکی به راه افتاده بود، اظهارداشت:
عمده آن از برخی موسسات اعتباری بدون مجوز که البته در ظاهر اعلام
میکنند مجوز بانک مرکزی را دارند ولی خیلی از آنها ندارند، شروع

شد.

همتی گفت: از این رو از روز شنبه شروع به رعایت نرخهای جدید می
کنیم، البته با توجه به رسیدن میزان تورم نقطه به نقطه به 17 و 6
دهم درصد و پیش بینی کاهش شاخص تورم به زیر 25 درصد، سود 22 درصد
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عدد بسیار خوبی ارزیابی میشود.

وی افزود: با شروع این رویه، اگر حتی یک بانک تخلف کند، این روند
به تدریج از بین می رود، بنابراین انتظار ما از بانک مرکزی این
است که آنها با تمام قد با تخلفات برخورد کنند، البته خودشان هم
گفتند که موسساتی که رعایت نکنند، آنهایی که در حال گرفتن مجوز

هستند، حتما جلوی فعالیت آنها گرفته خواهد شد.

همتی تصریح کرد: برخی از این موسسات حتی سود روزشمار 27 تا 28
درصد پرداخت میکردند که برای خود آنها 30 درصد محسوب می شود، جای
سوال است که محل مصرف و هزینه این پولها کجاست، حتی به نظر می
رسد شاید یکی از دلایل به هم خوردن گاه به گاه بازار ارز، مسکن و

سکه فعالیت همین موسسات باشد.

سود سپردههای قبلی تا زمان سررسید به قوت خود باقی است

رئیس شورای هماهنگی بانک های کشور درباره قراردادهای قبلی بانکی
با سود بالاتر از نرخ مصوب جدید گفت: آن قراردادها به قوت خودشان
باقی است و هر سپردهای با هر نرخی تا زمان سر رسید آن با همان

نرخ ادامه خواهد یافت.

وی افزود: سپرده بانکی بدون ریسک و معاف از مالیات است از این
نظر فکر می کنم جذابیت بانک از هر مرکز دیگری برای سرمایه گذاری

مطلوب و مفید تر خواهد بود.

همتی با اشاره به سپردههای کوتاه مدت گفت: هیچ جای دنیا به سپرده
های کوتاه مدت سود نمی دهند و شاید یکی از علل به هم خوردن بازار
بورس یا جاهای دیگر همین سپردهها باشد چرا که وقتی سود آنها به
22 تا 24 درصد برسد، عده ای در بورس وقتی نرخ ها بالا می رفت،
خرید می کردند و وقتی پایین میآمد، می فروختند و در این سپردهها

میگذاشتند.

وی تعدیل نرخ اضافه برداشت، تصحیح نرخ عقود مبادلهای و سپرده
قانونی را درخواست بانکها از بانک مرکزی ذکر کرد و افزود: عمل به

این درخواستها موجب کاهش فشار روی بانکها خواهد شد.

رئیس شورای هماهنگی بانکهای کشور در ادامه یکی از مهم ترین دلایل
بی انضباطی پولی در کشور را رشد بی رویه نقدینگی دانست و گفت:

تورم هم ناشی از این مشکل در کنار رشد قیمت دلار بود.



وی افزود: وقتی رشد نقدینگی کنترل نشود، بی انضباطی در سیستم
بانکی ایجاد می شود و می تواند منجر به تورم بیشتر شود.

همتی با بیان اینکه، معتقدم دولت واقعا حرکت خوبی را شروع کرده
است، گفت: تولید در کشور و همچنین مسائل بین المللی که داریم پیش
می بریم خیلی تعیین کننده است تا بتواند روی قیمت دلار تاثیر و آن

را تعدیل کند.

همتی افزود: مجموعهای از رخدادهای سیاسی، اقتصادی و تدبیر دولت
در بخش اقتصاد برای کنترل نقدینگی، هم اکنون تقریبا از آن
جلوگیری کرده و پایه پولی کنترل شده است، ما فکر میکنیم در

مقایسه با سال گذشته، اگر کمتر نشود بیشتر نخواهد شد.

وی تصریح کرد: ما میخواهیم با انضباط کار کنیم، به تورم نگاه
میکنیم و اگر تورم انتظاری کاهنده کنونی به تورم قطعی پایین منجر

شد، در مورد نرخ سود سپرده ها هم می توان تصمیم متناسب گرفت.

رئیس شورای هماهنگی بانکهای کشور یکی از معضلات سیستم بانکی را
تسهیلات معوق دانست و گفت: برخی 10 تا 15 میلیارد تومان برای شروع
طرح های خود تسهیلات میخواهند ولی واقعا دست ما بسته است، ما
افرادی داریم که 200 تا 300 میلیارد تومان به سیستم بانکی
بدهکارند و اگر یکی از آنها طلب خود را بدهد، میتوانیم به 10

تولید کننده متوسط تسهیلات یا صدها وام خرد بدهیم.

وی افزود: ما در بانک ملی به طور جدی ایستادیم تا این مشکل را حل
کنیم و مهلت دادیم بیایند و حتما از ابزارهای قانونی موضوع را

پیگیری خواهیم کرد.

همتی گفت: مشکل اینجاست که با نرخ پایین 12 تا 18 درصد تسهیلات
داده شده و در شرایط تورم بالای 25 تا 30 درصد خیلیها می گویند

چرا پس بدهیم.

وی تصریح کرد: خیلیها میگویند مدیران بانکها دنبال این موضوع نمی
روند ولی اصلا این گونه نیست بلکه دست مدیران بسته است و ابزارهای
قانونی خیلی قوی نیستند، ما الان 40 هزار پرونده در مراجع قضایی

داریم و فرآیند بسیار طولانی است.

همتی 80 هزار میلیارد معوقات بانکی را رقم بسیار قابل توجه و
نزدیک به 20 درصد نقدینگی کل کشور (با رقم نزدیک به 600 هزار



میلیارد تومان) ذکر کرد و ضمن قدردانی از قوه قضاییه و مسئولین
آن گفت: دولت و سیستم بانکی هم دنبال حل مسئله هستند، ما هم از
بدهکاران میخواهیم که طلب خود را پرداخت کنند تا بانک مجبور به

استفاده از ابزارهای قانونی نشود.

وی افزود: هم اکنون 50 نفر بیش از 70 درصد معوقات بانکی را در
دست دارند.

رئیس شورای هماهنگی بانکهای کشور تلاش بانکها را در راستای خدمت
به اقتصاد کشور دانست و گفت: هیچ کشوری در دنیا وجود ندارد که
این قدر بانک محور باشد، یعنی توسعه را روی بانک گذاشتیم، تولید
کننده هم بدون آورده میخواهد همه مبلغ مورد نیاز خود را تسهیلات

بگیرد.

وی افزود: بانک ملی فقط 13 هزار میلیارد تومان از دولت طلب دارد
و 13 هزار میلیارد تومان هم از بدهکاران که تا این مبالغ وصول

نشود، نمی شود خدمات داد.

همتی در پایان ابراز امیدواری کرد که با حل مشکل معوقات بانکی و
ایجاد ثبات و تداوم آن در نظام بانکی و نظارت و کنترل، این مسیر

با سربلندی طی شود.

آمــادگی بوئینــگ بــرای ایجــاد
پـــرواز ایـــران – آمریکـــا؛
آزادسازی نرخ بلیط تا تیر ماه

اردیبهشت 13, 1393

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری از اعلام آمادگی شرکت بوئینگ برای
برقراری پرواز ایران- آمریکا خبر داد و گفت: تا پایان سال ۳۰

هواپیما به ناوگان هوایی کشور افزوده می شود.
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مهر نوشت: علیرضا جهانگیریان در جمع خبرنگاران با اشاره به این
که پروسه مذاکرات ورود قطعات هواپیما به ایران یک روند است و
نیاز به زمان دارد، گفت: ممکن است در طی این روند نواساناتی هم
به وجود بیاید اما فضای جدیدی ایجاد شده و بخش هایی از نیاز ما

در حال تامین است.

وی افزود: البته نیازهای ما فقط قطعه نیست بلکه نیاز به ارتباط
با شرکت سازنده برای دریافت اطلاعات و حضور کارشناسان شرکتها در
ایران و پذیرش کارشناسان ما در کشورهای دیگر از جمله این موارد

است.

وی با اشاره به اینکه برخی از اطلاعات بسیار با اهمیت از سوی طرف
خارجی برای ما ارسال شده است، گفت: اگر این اطلاعات دریافت نمی شد
مجبور بودیم تعدادی از هواپیماها را زمین گیر کنیم و همچنین
تعدادی از کارشناسان آن شرکتها به کشور ما آمدند و مذاکراتی در

این خصوص انجام شد.

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری با تاکید بر اینکه در حوزه های
هوانوردی پیشرفتهای خوبی حاصل شده است بیان کرد: در نوروز امسال
20 درصد افزایش پرواز نسبت به سال گذشته داشتیم که نشانگر این
بود که ما توانستهایم ناوگان خود را به خوبی تجهیز و تامین کنیم

اما در حوزه قطعه حساسیت بیشتری وجود دارد.

معاون وزیر راه و شهرسازی در خصوص مشکلاتی که برای سوخت رسانی به
هواپیماهای ایرانی در برخی کشورها وجود دارد گفت: در برخی از
زمینهها تعاملات خوبی انجام شده اما در زمینههایی مانند سوخت
رسانی به این شکل پیش نرفته است بنابراین با برخی از کشورهای

اروپایی در حال مذاکرهایم.

جهانگیریان تصریح کرد: امیدواریم که این محدودیتها برداشته شود
زیرا آنها هم در کشور ما سوخت دریافت نمیکنند و خودشان هم نسبت
به این موضوع ابراز ناراحتی کرده اند اما به دلیل این که شرکتهای
سوخت رسان یا آمریکایی هستند و یا اینکه تحت فشار شرکت های
آمریکایی قرار دارند نمی توانند سوخت رسانی به هواپیماهای ایرانی

را انجام دهند.

وی در خصوص اینکه وزیر راه و شهرسازی در سال گذشته اعلام کرده بود
که در نیمه اول سال 93 آزادسازی نرخ بلیت هواپیما انجام می شود
اظهار داشت: سعی داریم در قالب سیاستهای دولت و در چارچوب زمانی
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که وزیر اعلام کرد یعنی در شش ماهه ابتدایی امسال این قانون
اجرایی شود.

معاون وزیر راه و شهرسازی در خصوص مشکلاتی که در گمرک ممکن است
برای ورود قطعات هواپیما به وجود بیاید بیان کرد: در این خصوص با
گمرک و وزارت اقتصاد نامه نگاریهایی انجام شده و موافقت اولیه را
گرفتهایم و برای قطعات هواپیما تسهیلات و شرایط ویژهای اعمال شود

و شرکتها با سرعت بیشتری به این قطعات دست پیدا کنند.

وی با اشاره به شاخصهای عملکرد حمل و نقل هوایی در کشور ما نسبت
به دیگر کشورها اظهار داشت: این شاخصها در کشور ما پایین تر است
که علت اصلی آن هم موضوع تحریمها علیه ملت ایران است زیرا حمل و
نقل هوایی نیازمند سه عامل زیرساخت، ناوگان و نیروی انسانی است.

جهانگیریان با تاکید بر اینکه در زمینه نیروی انسانی کمبودی
نداریم و بخشی از نیرو به کشورهای منطقه صادر می شود بیان کرد:
160 فرودگاه رسمی و تعدادی فرودگاه موقت در کشور داریم که
زیرساخت جابجایی 75 میلیون مسافر را دارد اما عملکرد ما 25
میلیون مسافر در سال 92 بوده است به این معنا که از یک سوم ظرفیت

فرودگاه استفاده میکنیم.

وی افزود: بخشی از این موضوع به کمبود ناوگان بر میگردد زیرا ما
250 هواپیمای ثبت شده داریم که 150 فروند آن فعال هستند و مابقی

یا فرسوده بوده و یا به دلیل نبود قطعات زمین گیر هستند.

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری با بیان این که بزرگترین پروژه
زیرساختی ما تکمیل فرودگاه امام است بیان کرد: این فرودگاه 5
میلیون مسافر را در سال پذیرش میکند در صورتی که باید این رقم به
20 میلیون مسافر برسد که طرح فاز دوم آن از اولویتهای اصلی ما

است.

وی با بیان این که در حوزه ناوگان هم تصمیماتی را از صندوق توسعه
ملی دریافت کردهایم بیان کرد: تا کنون بیش از 500 میلیون دلار به
ایرلاین ها تخصیص یافته است که موافقت صندوق را برای دریافت بیش

از 500 میلیون دلار دیگر گرفتیم.

معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه قطعات این هواپیما
با باز کردن ال سی و گمرک جلسات مختلفی داشتهایم و مصوباتی هم به
تصویب رسیده است گفت: الان تعدادی هواپیما در حال ورود به کشور

http://hamshahrionline.ir/details/113100


است که در ماههای آینده وارد ناوگان میشوند به این ترتیب 30
هواپیما به ناوگان هوایی کشور افزوده میشود.

وی در خصوص پرواز ایران- آمریکا اظهار داشت: در سالهای گذشته هم
تقاضایی هم از سوی ایرانیان مقیم آمریکا برای برقراری پرواز
داشتیم اما در جریان سفر رئیس جمهور به نیویورک این موضوع به

صورت جدی تر مطرح شد.

وی افزود: آن چه که بر عهده ما قرار دارد پیش بینی مقدمات کار از
جمله موافقت نامههایی است که باید بین دو طرف وجود داشته باشد
بنابراین تا کنون شرکتهایی از جمله بوئینگ اعلام آمادگی کردند.

جهانگیریان افزود: این شرکتها موافقت وزارت خزانه داری آمریکا را
دریافت کردند و با برخی از شرکتهای ایرانی هم تماس هایی را
داشتند که به آنها پاسخ داده شد و در حال حاضر هم مراحل نهایی

قراردادها در حال انجام است.

وی با بیان اینکه عمده هواپیماهای باری ما به دلیل تحریم امکان
پرواز بین المللی را ندارند گفت: در زمینه حمل بار داخلی هم
تغییرات زیادی در چند سال گذشته نداشته ایم زیرا رشد تولید
ناخالص داخلی در کشور ما رشد چندانی نداشته بنابراین کل حمل و

نقل از این موضوع تاثیر می گیرد.

علیرضا جهانگیریان در جمع خبرنگاران در پاسخ پرسشی در خصوص آزاد
سازی نرخ بلیط هواپیما در فاز دوم اجرای هدفمندی یارانهها
اظهارداشت: آزادسازی نرخ بلیط بر اساس ماده 161 قانون برنامه
ً آزادسازی منجر به رقابت پنجم توسعه باید اجرایی شود و معمولا
بیشتر و رقابت به کاهش قیمت و افزایش تسهیلات و رفاه مسافرین می

شود.

وی افزود: در کشورهای دیگر دنیا با این هدف آزادسازی شکل گرفته و
هدف مهم از اجرای این قانون این است که به رفاه مسافرین برسیم.

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری با اشاره به اینکه افزایش قیمت در
جامعه ما، منحصر به بلیط هواپیما نیست، اظهار داشت: در زمینه
کالاها و خدمات متناسب با نرخ تورم و افزایش عوامل هزینهای

افزایش قیمت اتفاق میافتد.

جهانگیریان با اشاره به اینکه آزادسازی نرخ بلیط به کنترل قیمت
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کمک میکند، بیان کرد: در گذشته هر دو سال یکبار یا هر ساله
افزایش قیمتی در نرخ بلیط هواپیما داشتیم اما با اجرای آزادسازی
و ایجاد رقابت در صورت افزایش بلیط بازهم در زمانهای مشخص کاهش

قیمت را خواهیم داشت.

معاون رئیس راه و شهرسازی با بیان اینکه طبق آمار از آبان سال 91
تا کنون افزایش قیمتی نداشتیم، گفت: در جریان اجرای آزادسازی نرخ
بلیط حتی اگر قیمتها از نرخ کنونی هم بالا برود بازهم باقیمت

کمتری از تورم طبیعی به فروش می رسد.

وی با بیان اینکه متنوع سازی نیز به ما کمک میکند که نرخها را
بصورت متنوع اجرا کنیم، اظهار داشت: در مسیرها و زمانهای مختلف و
شرایط متفاوت قیمتها متنوع می شود بنابراین، افراد، متناسب با

نیاز قیمتهایی در سطح فعلی یا پایین تر را خریداری میکنند.

جهانیگیریان تصریح کرد: زمان اجرای آزادسازی مشخص نیست و در حال
تهیه آیین نامهها هستیم تا برای کنترل بازار، وتأخیرات پروازی،

برقرار شود،اما تا دوماه آینده آزادسازی به اجرا میرسد.

وی در پاسخ به سئوال دیگر خبرنگار مهر مبنی بر مذاکرات ایرلاینهای
ایرانی و شرکتهای خارجی اظهار داشت: به دنبال موافقت نامه ژنو
جلساتی در حال برگزاری است، و به نظر می رسد که در هفتههای گذشته
افق جدیدی بازشده باشد و ما از طرف مقابل که شرکتهای آمریکایی

هستند سیگنالهای مناسبی دریافت کردهایم.

رئیس سازمان هواپیمایی تصریح کرد: در زمینه انتقال مالی مشکلاتی
وجود دارد که در حال جریان است که به دنبال آن قطعات هواپیما

وارد کشور می شود.

غـول نفتـی چیـن از صـنعت نفـت
ایران اخراج شد
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شرکت ملی نفت ایران با ابلاغ رسمی حکمی به شرکت چینی (CNPCI)، این
پیمانکار چینی را رسما از طرح توسعه میدان مشترک آزادگان جنوبی

خلع ید کرد.
به گزارش خبرنگار مهر، پس از اخراج پیمانکار چینی طرح توسعه فاز
11 پارس جنوبی در سال گذشته، شرکت ملی نفت ایران با ابلاغ رسمی
حکمی به شرکت چینی (CNPCI)، این پیمانکار چینی را رسما از طرح

توسعه میدان مشترک آزادگان جنوبی خلع ید کرد.

در همین حال وزارت نفت با انتشار گزارشی، اعلام کرد: حکم خلع ید
این شرکت چینی امروز (سه شنبه ٩ اردیبهشت) پس از طی مراحل قانونی
از سوی مدیریت امور حقوقی شرکت ملی نفت ایران به طور رسمی ابلاغ

شده است.

خبرگزاری مهر هفته گذشته با انتشار گزارشی، اعلام کرده بود: پس از
اولتیماتوم جدی وزارت نفت به شرکت CNPCI چین به دلیل تاخیر در
طرح توسعه بزرگترین میدان مشترک نفتی ایران با عراق، حالا دامنه
این اخطارها و اولتیماتوم ها به سایر پیمانکاران چینی شاغل در

توسعه میادین مشترک نفتی توسعه یافته است.

در شرایط فعلی عراق با برداشت روزانه 210 هزار بشکه نفت از میدان
آزادگان جنوبی بیش از چهار برابر ایران از این میدان مشترک طلای
سیاه برداشت میکند و با پیشی گرفتن از ایران حالا شتاب در طرح
توسعه میادین سندباد (مشترک با یادآوران ایران)، بدری (مشترک با
میدان آذر ایران) و سایر میادین مشترک نفتی را در دستور کار قرار

داده است.

با گذشت 6 سال از امضای قرارداد 2.5 میلیارد دلاری طرح توسعه
میدان یادآوران با شرکت ساینوپک چین، شرکت ملی نفت ایران زمستان
سال گذشته رسما به عملکرد چینیها در توسعه این میدان مشترک نفتی

با عراق انتقاد کرد.

عبدالرضا حسین نژاد مدیرعامل شرکت مهندسی و توسعه نفت با اشاره
به تاخیرهای ساینوپک چین در توسعه میدان نفتی یادآوران، گفت: هم
اکنون روزانه 25 هزار بشکه نفت از میدان مشترک یادآوران تولید
میشود، با این وجود در فازهای بعدی به ترتیب تولید روزانه 180
هزار بشکه نفت و 300 هزار بشکه نفت از این میدان تولید خواهد شد.

با گذشت چند هفته از این اولتیماتوم نفتی ایران به پیمانکار
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چینی، ساینوپک با انتشار گزارشی در تشریح آخرین وضعیت طرح توسعه
میدان یادآوران با اشاره به پیشرفت ۸۶ درصدی توسعه بخش بالادستی و
پائین دستی این پروژه نفتی، تاکید کرده بود: این پیشرفت از
انطباق میزان پیشرفت واقعی کار با برنامه اجرای طرح حکایت دارد.

ساینوپک با یادآوری اینکه هم اکنون به طور متوسط روزانه حدود 26
هزار بشکه نفت از میدان یادآوران برداشت می شود، تصریح کرد: به
زودی سایر فازهای توسعه این میدان نفتی مرزی در مدار بهرهبرداری

قرار میگیرد.

با گذشت حدود سه ماه از این وعده نفتی چینی ها برای افزایش
برداشت نفت از میدان یادآوران، تاکنون نه تنها اهداف افزایش
تولید نفت محقق نشده است که حتی ادامه تاخیرها و وقت کشی انتقاد

شدید مسئولان شرکت ملی نفت ایران را به همراه داشته است.

عبدالرضا حسین نژاد مدیرعامل شرکت مهندسی و توسعه نفت هفته گذشته
در بازدید از طرح توسعه میدان نفتی یادآوران برای چندمین بار
متوالی با اعلام نارضایتی از کیفیت برخی از فعالیتهای پیمانکار
چینی، به این شرکت آسیایی اخطار داد و پیمانکار چینی را ملزم به

اصلاح الزامات اجرایی مورد نظر شرکت نفت کرد.

به گزارش مهر، توسعه میدان مشترک آزادگان جنوبی و شمالی از سوی
شرکت CNPCI چین در دست اجرا است. هم اکنون روزانه 50 هزار بشکه
نفت در قالب تولید زودهنگام از میدان آزادگان جنوبی در حال انجام

است.

توسعه این میدان در دو فاز انجام خواهد شد که در فاز نخست توسعه،
تولید روزانه 320 هزار بشکه نفت و 197 میلیون فوت مکعب گاز و در
فاز دوم توسعه، افزایش تولید نفت تا سقف 600 هزار بشکه در روز در

برنامه است.

طرح توسعه میدان آزادگان جنوبی در قالب قرارداد بیع متقابل میان
شرکت CNPCI چین و شرکت ملی نفت ایران با مسئولیت اجرایی شرکت
چینی بسته شده است. عملیات اجرایی طرح توسعه این میدان از شهریور
سال 1391 همزمان با تصویب طرح جامع تجدیدنظر شده توسعه میدان

(RMDP) آغاز شد.



دلیل تصویب فیلترینگ واتس اپ
اردیبهشت 13, 1393

یک عضو کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه درباره تصویب
فیلترینگ “واتس اپ” گفت: دلیل تصویب این فیلترینگ ارتباط نزدیک

آن با فیسبوک در نسخه جدید است
به گزارش مهر، این عضو کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه
افزود: تصمیم کارگروه تعیین مصادیق مجرمانه درباره واتس اپ این
بود که این برنامه کاربردی تلفن همراه باید فیلتر شود، از این رو
موضوع فیلترینگ واتس اپ به تصویب رسید اما هنوز این مصوبه برای

اجرا ابلاغ نشده است.

وی درباره دلیل فیلتر شدن واتس اپ گفت: دلیل فیلتر شدن این
برنامه کاربردی تلفن همراه شرایط اجتماعی بود که کارگروه برای

آینده در مورد این اپلیکیشن پیش بینی میکرد.

این عضو کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه خاطرنشان کرد:
کارگروه پیش بینی میکرد که در آینده ممکن است این برنامه ارتباط
نزدیکی با فیسبوک ایجاد کند و در نسخه جدیدی که از آن ارائه

میشود، مشکلاتی برای ما ایجاد شود.
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